

師生共膳計劃

United College Dinner 21/11/2011

約一百名聯合書院醫學院師生及書院行政人員參與在威爾斯親王醫院何善衡夫人醫科生宿舍舉行的師生共膳晚宴。

About 100 staff and students from the Faculty of Medicine joined the United College Dinner with the College administrative staff at the Madam S H Ho Hostel, Prince of Wales Hospital.



2011年書院校董會會議及周年聚餐

The College Board of Trustees' Meeting and Annual Board Dinner 2011 23/11/2011



眾校董於校董會第七十次會議後合照留念。

Group photo posed after the 70th Board of Trustees' Meeting.



(圖一 Picture 1)



(圖二 Picture 2)

校董會主席岑才生先生(圖一左)及校長沈祖堯教授(圖一右)頒授本年度書院長期服務獎予得獎人院長馮國培教授(圖一中)及英文系程月媚教授(圖二中)。

Mr Shum Choi-sang, Chairman of the College Board of Trustees (picture 1, left), and Professor Joseph J Y Sung, Vice-Chancellor of CUHK (picture 1 right), presented this year's Long Service Awards to recipients, Professor Fung Kwok-pui, College Head (picture 1, centre), and Professor Ching Yuet-may, Department of English (picture 2, centre).

書院校友會午間茶敘

UC Alumni Association – Luncheon Talk 26/11/2011

講題：淺談香港電影資料館

Topic: Introduction on "Hong Kong Film Archive"

校友會會長殷巧兒女士(右二)致送紀念品予嘉賓講者林覺聲先生(85/政政;左二)，並與校友會永遠榮譽會長張煊昌博士(最左)及院長馮國培教授(最右)合照。

Ms Lina H Y Yan, President of Alumni Association (2nd right), presented a souvenir to guest speaker, Mr Lam Kok-sing (85/GPA; 2nd left), accompanied by Dr Thomas H C Cheung, Permanent Emeritus President (far left) and Professor Fung Kwok-pui, College Head (far right).

